
Vážení a milí, 
jedna stará čínská kletba prý praví: nechť žiješ 
v zajímavých časech. My bohužel v „zajímavých“ 
a složitých časech opravdu žijeme. Jako Piráti 
se k výzvám ale stavíme čelem a hledáme cesty, 
aby je naše země nejen překonala, ale vyšla 
z nich silnější. 

Soustředíme se na zvládnutí ak-
tuálních krizí. Napravujeme i léta 
opomíjené problémy, před kterými 
minulé vlády zavíraly oči. Jde mimo 
jiné o sociální otázky, nedo-
stupnost bydlení, prohlu-
bující se rozdíly mezi 
regiony. Nebo stavíme 
na nohy dnes pokul-
hávající digitalizaci, již 
minulá vláda slibovala, 
ale skutek utek. Přitom 
může nám všem ušetřit 
čas, nervy a peníze. 

Pár příkladů: 
Spustili jsme na 

ministerstvu miliardový program pro samosprávy 
na rekonstrukci budov k bydlení. Na výstavbu 
dostupného bydlení zasíláme také 3,7 miliard 
z národních dotací i evropských zdrojů. Vzniknou 
tisíce až desetitisíce nových bytů. 

Dotahujeme zákon o podpoře v bydlení. 
Samosprávy tak budou moct po 30 letech 

konečně řešit otázku bydlení podle potřeb 
vás – místních občanů. Finišujeme rovněž 
ve spolupráci s regiony novelu stavebního 
zákona, aby se stavělo rychle, snadno a bez 
ubíjející byrokracie. Připravujeme i plán 
rozvoje regionů a spustíme vlnu dotačních 

projektů na zlepšení kvality života v nich. 
Chceme miliardy využít opravdu 
smysluplně, ne aby zmizely v kapse 
šmelinářů. 

Zkráceně řečeno: naším cílem je 
levné dostupné bydlení a prosperující 
regiony, kde se všem bude dobře žít.

Pojďte do toho s námi!
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odvaha dělat, co je správné

Máme za sebou v Praze čtyři roky stability a 
skvělých výsledků. Jsme hrdí, že se nám daří 
naše město rozvíjet i ve velmi složité době, během 
níž proběhla jak covidová krize, tak nyní krize 
válečná, kdy do hlavního města přijely desítky 
tisíc uprchlíků, především žen a dětí.

Vedeme Prahu směrem k moderním sebevě-
domým evropským metropolím. Zahájili jsme 
stavbu metra D, nové tramvajové tratě i P+R 
parkoviště se stavějí rekordním tempem. Posta-
vili jsme znovu Trojskou lávku, budujeme další 
lávku mezi Karlínem a Holešovicemi a velmi 
blízko zahájení stavby je také Dvorecký most, 
který propojí Smíchov a Podolí. V Praze se loni 
povolila stavba 9.700 nových bytů, což je rekord 
od roku 1989, a schválili jsme také jasná pravidla 
pro spoluúčast developerů na rozvoji města. Chce-
me snížit závislost Prahy na fosilních palivech, 

proto se rozjíždí projekt pražské solární elek-
trárny a chceme k topení využívat odpadní teplo 
z čistírny odpadních vod v Troji a také postavit 
bioplynovou stanici, kde plyn vyrobíme z odpadu. 
Dodrželi jsme také svůj předvolební slib a sázíme 
milion stromů za 8 let přesně podle plánu! Přitom 
hospodaříme s vyrovnaným rozpočtem a snížili 
jsme počet úředníků magistrátu o 7 %.

Máme zkušený tým složený ze šikovných 
lidí, jsme schopni nabídnout skvělé osobnosti 
jako místostarostku Janu Komrskovou, která 
na Praze 10 dosáhla se svým týmem úspěchů 
v oblasti hospodaření s městským majetkem 
a našla úspory v řádech milionů korun na za-
kázkách na svoz odpadu. Městskou část vyvázala 
z nevýhodných historických smluv vedoucích 
k nechvalně proslulým desítkovým kmotrům.  

Podařilo se nám vrátit české diplomacii 
čitelnou a spolehlivou tvář. Jsme po téměř 
deseti letech opět vyhledávaným partnerem 
západních spojenců. Předsednictví Rady EU 
se tak budeme ujímat jako plně respektovaná 
země a já věřím, že ho úspěšně zvládneme. 
Stejně tak je mojí prioritou schválení tzv. 
Magnitského zákona, který umožní na národní 
úrovni uvalit sankce na ty, kdo porušují lidská 
práva, provádějí na naše instituce kyberútoky 
nebo podporují terorismus. Naší povinností 
je hájit lidská práva a poukazovat na jejich 
porušování v nedemokratickém světě.

Nelehký úkol představuje řešení ruské agrese 
na Ukrajině. Zvládli jsme příchod válečných 
uprchlíků z Ukrajiny, kterým jsme poskytli 
nezbytnou pomoc. Díky spolupráci členů 
vlády a našich evropských partnerů jsme nyní 
silnějším a důstojnějším hlasem v Evropě. 
V Radě OSN pro lidská práva jsme nahra-
dili Putinův režim a dokazujeme, že návrat 
k hodnotové politice pro nás není prázdnou 
frází, ale závazkem, který hodláme naplnit. 
Podobně jako to už čtyři roky dělá Zdeněk 
Hřib jako primátor Prahy, který svou poli-
tikou v metropoli pomáhá narovnat páteř 
v zahraničí.

Pirátům se podařilo vrátit 
české diplomacii čitelnou 
a spolehlivou tvář Levné dostupné bydlení  

a regiony, kde se všem dobře žije

500 000

Zahájili jsme výstavbu metra D. Čtvrtá linka 
metra patřila mezi naše klíčové priority už před 
volbami a zahájení výstavby je konkrétním 
důkazem, že svoje sliby plníme. 
Museli jsme vybojovat spoustu věcí, bez kterých 
by samotná stavba nemohla začít. Obhájili 
jsme pravomocné územní rozhodnutí, dosáh-
li jsme změny územního plánu, vysoutěžili 
jsme zhotovitele, podařilo se nám domluvit 
se s majiteli potřebných pozemků, dokončili 
jsme geologický průzkum a nakonec jsme 
získali pravomocné stavební povolení. Další 
skvělou a pokrokovou věcí je plná automatizace 
připravované linky – poprvé v historii budou 
soupravy vést počítače.
Metro D je bezesporu jednou z nejvýznamněj-
ších současných investic nejen pro Prahu, ale 
pro celou Českou republiku. Zásadně zlepší 
situaci v lokalitách, jako je Krč, Lhotka, No-
vodvorská, Libuš a podobně, kde bydlí cca 
150 000 obyvatel.

Od roku 2018 jsme  
v Praze vysázeli

nových stromů

držíme kurz!

Ivan Bartoš | vicepremiér ČR pro digitalizaci, ministr pro místní rozvoj

Stavíme 
metro

Ivan Bartoš
předseda Pirátské strany

Jan Lipavský | ministr zahraničních věcí 
Pokračování na straně 2

prahu řídíme
správně!
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Kandidáti na starosty městských částí
 Praha 1  – Mgr. David Bodeček (42 let), předseda kontrolního výboru
 Praha 2  – Magdalena Valdmanová (41 let), zastupitelka MČ Praha 2
 Praha 3  – Mgr. Nikol Marhounová (32 let), psychoterapeutka
 Praha 4  – Ing. Jan Hora (38 let), programátor a analytik
 Praha 5  – Milan Kryl (61 let), stavební inženýr
 Praha 6  – Mgr. Ondřej Vykoukal (34 let), právník
 Praha 7  – Bc. Ondřej Melena (38 let), truhlář a předseda Rady pro mezinárodní vztahy

 Praha 8  – Mgr. Martin Štěrba (35 let), manažer a stratég on-line komunikace
 Praha 9 – Václav Vislous, MSc. (34 let), manažer
 Praha 10 – Ing. Jana Komrsková (44 let), 1. místostarostka MČ Praha 10
 Praha 11 – Mgr. Zuzana Böhmová (32 let), učitelka na střední škole
 Praha 12 – Mgr. Jan Adamec (44 let), starosta MČ Praha 12
 Praha 14 – Ing. Petr Hukal, DiS. (42 let), živnostník

14 l Ing. Jan Hora
15 l Mgr. Eva Horáková
16 l Bc. Mikuláš Ferjenčík
17 l Tomáš Murňák
18 l Mgr. Zuzana Ujhelyiová
19 l Ondřej Vojta
20 l Jana Kabelová
21 l Mgr. Zuzana Böhmová
22 l Ing. Štěpán Rattay
23 l Ing. Kornélia Gottmanová
24 l Bc. Michal Macek
25 l Robert Veverka
26 l Bc. Michal Gill
27 l Mgr. František Doseděl
28 l Bc. Jan Bartko
29 l Mgr. Martin Štěrba
30 l Mgr. Michal Kočí
31 l Ing. Walter Sodomka
32 l Jaroslav Němec
33 l Tadeáš Štěpka
34 l Albert Štěrba
35 l Jakub Rychlý
36 l Michaela Beránková
37 l Bc. Karel Nejedlík
38 l Ing. Radka Daníčková
39 l Ladislav Diblík
40 l Apolena Ondráčková, LL.M.
41 l Bc. Šárka Hozmanová
42 l JUDr. Ing. Jakub Backa
43 l Tereza Nislerová
44 l Ing. Eva Tichá
45 l Mgr. Jan Mejsnar
46 l Mgr. Martin Suchan
47 l Mgr. Jana Raiterová
48 l Ing. Pavel Podgorný
49 l Mgr. Jitka Novotná
50 l Karel Bauer
51 l MgA. Adam Rut
52 l Mgr. Zuzana Drázdová
53 l Václav Vislous, MSc.
54 l Bc. Tereza Hubáčková, DiS.
55 l Jiří Gebert
56 l Mgr. Zuzana Lajksnerová
57 l Ing. Petr Kolář
58 l Ing. Ivan Mikoláš
59 l Ing. Karel Malý
60 l Mgr. Helena Buchtová
61 l PhDr. Josef Břečka
62 l Dagmar Vybíralová
63 l Bc. Iveta Lysoňková
64 l Ing. Jan Žák
65 l Jaroslav Verner

1 | MUDr. Zdeněk Hřib 

(41 let)
primátor hlavního města Prahy

3 | Mgr. Adam Zábranský

(28 let)
radní hl. města Prahy  

pro bydlení a transparentnost

4 | Magdalena Valdmanová

(41 let)
zastupitelka MČ Praha 2 

a manažerka

5 | RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.

(44 let)
projektový manažer v oblasti vědy, 

výzkumu, vzdělávání a inovací

2 | Ing. Jana Komrsková

(44 let)
1. místostarostka MČ Praha 10

7 | Ing. Eva Tylová

(62 let)
místostarostka MČ Praha 12 

a ekoložka

8 | Mgr. Bára Soukupová

(34 let)
specialistka  

na eGovernment

9 | Jiří Brůžek

(45 let)
radní MČ Praha 12 

a informatik

6 | Viktor Mahrik

 (40 let)
předseda Výboru pro správu 

majetku ZHMP

13 | Mgr. David Bodeček

(42 let)
předseda kontrolního výboru

MČ Praha 1 a pedagog

10 | Mgr. Zuzana Freitas

(53 let)
náměstkyně ministra práce

a sociálních věcí ČR

11 | Mgr. Gabriela  
Lněničková, MBA

(42 let)
radní MČ Praha-Suchdol 
a projektová manažerka

12 | Mgr. Ing.  
Jaromír Beránek

(36 let)
předseda Výboru pro ITa Smart  
City ZHMP a finanční manažer

představujeme naše kandidáty

Na kandidátce nechybí ani magistrátní radní Adam Zábran-
ský, který v rekordním tempu opravoval městské byty, aby v nich 
mohl ubytovat samoživitelky nebo učitele či záchranáře, a také 
nastartoval výstavbu městských bytů na pozemcích hlavního 
města, kterých se naši předchůdci raději ve velkém zbavovali. 
Díky jeho novým pravidlům v oblasti transparentnosti a dů-
sledné kontroly Praha nově zveřejňuje všechny důležité infor-
mace o veřejných zakázkách, takže se každý může podívat, jak 

hospodaříme s penězi Pražanů. První čtyřku na kandidátce 
uzavírá Magdalena Valdmanová, bojovnice proti nepoctivým 
směnárnám a opoziční zastupitelka z Prahy 2, kde upozornila 
na asociální kroky tamější radnice pod vedením ODS a kriti-
zovala její nulovou komunikaci s veřejností.

Věříme, že si přejete, aby rozvoj Prahy pokračoval stejným 
rekordním tempem i nadále, a podpoříte nás v nadcházejících 
volbách.  –MP–

dokončení ze strany 1

prahu řídíme správně!
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Zdeňku, jsou Piráti v Praze vidět? 
Určitě jsou. Já si rozhodně nepřipadám nijak ve 

stínu. V čele Prahy řeším už druhou obří krizi – 
úspěšně jsme prošli pandemií a teď se potýkáme 
s válečnými uprchlíky z Ukrajiny. Hodně je vidět 
náš předseda Ivan Bartoš, který na Ministerstvu 
pro místní rozvoj řeší novelu stavebního zákona 
nebo Airbnb, Honza Lipavský pak na Ministerstvu 
zahraničí řeší aktuální mezinárodní otázky a vrací 
naši zemi zpátky na Západ. 

Občas slýcháme, že Piráti v Praze nic velkého 
nedokázali. Co budeme jednou říkat o první 
vládě Zdeňka Hřiba v Praze? 

Nejvíce nás kritizují lidé z koalice SPOLU, což je 
divné protože dvě třetiny tohoto uskupení – tedy 
TOP 09 a KDU-ČSL – s námi čtyři roky Prahu 
vedou. Myslím si, že je za námi velký kus práce. 
Zahájili jsme stavbu metra D, po 43 letech koneč-
ně nové linky v Praze. Za naší vlády nastal boom 
výstavby tramvajových tratí a rekordním tempem 
rostou i nová P+R parkoviště – otevřeli jsme více 
než tisíc nových míst, více než dvakrát tolik, co 
se udělalo za předchozích deset let. Postavili jsme 
znovu Trojskou lávku a stavíme Štvanickou lávku 
a Dvorecký most. Před pár dny jsme také před-
stavili vítězný návrh pro Vltavskou filharmonii, 
unikátní moderní stavbu, která bude přístupná 
všem. A hlavně pracujeme na dostupnosti bydlení. 
Loni bylo povoleno téměř 10 tisíc bytů v komerční 
výstavbě, což je rekord od roku 1989, rozjeli jsme 
Městskou nájemní agenturu a podobně. Pokračují 
také rekonstrukce náměstí, ale i dopravní sítě. 

Musíme to opravit, říkají občas cedule u silnic. 
V Praze je to stejně, je to tak?

My máme odvahu dělat věci správně. Třeba 
o rekonstrukci Barrandovského mostu se mluvilo 
dlouho a začít se s tím mělo už za vlády Bohu-
slava Svobody, ale všichni se toho báli a nedělalo 
se nic. Kdyby se Barranďák nechal dál chátrat, 
mohl by spadnout podobně jako Trojská lávka 

nebo most v italském Janově, který byl stavěn 
stejnou technologií. Většina lidí si myslí, že za pád 
Trojské lávky mohlo hnutí ANO, protože lávka 
spadla za jejich vlády. Ve skutečnosti to však bylo 
způsobeno dlouhodobým zanedbáním údržby, 
včetně let, kdy tu vládla ODS. Opravy totiž nejsou 
moc populární – pásku si u toho nepřestřihnete. 
Jenže pak to může mít fatální následky, a to přece 
nikdo nechceme.

Jak se říká, budoucnost začíná nyní. Jaká bude 
Praha v příštích letech?

Zásadní pro budoucnost bude přístup k do-
pravě, bydlení a energetické soběstačnosti, kte-
rá určí ceny energií. Ještě letos podáme žádost 
o územní rozhodnutí pro pokračování tunelu 
Blanka z Troji do Strašnic. Prioritou je také do-
končení vnějšího Pražského okruhu – s tím je 
to ale složitější. Nestaví ho město, staví ho stát. 
Poslední zdržení je kvůli odvolání od starosty 
za ODS z městské části, kterou plánovaný nový 
úsek 511 ani neprochází. Odůvodněno je tím, že 
já ten okruh moc chci a proto je magistrát pod-
jatý a nemůže o tom rozhodovat a přiložili tam 
fotky mého Facebooku, kde píšu, že ten okruh 
Praha potřebuje. Pro zlepšení dostupnosti byd-
lení jsme nedávno představili nový metropolitní 
plán. Je to nejzásadnější dokument pro rozvoj 
Prahy na následující desetiletí. Odblokuje vý-
stavbu v brownfieldech, kde mohou v budoucnu 
vyrůst desítky tisíc nových bytů. Dokončujeme 
majetkové směny se státem, díky kterým získáme 
pozemky pro novou výstavbu městských bytů. 
Schválili jsme také klimatický plán města, který 
obsahuje 69 konkrétních projektů směřujících 
k energetické soběstačnosti města a úsporám 
v peněženkách Pražanů. V plánu je bioplynová 
stanice, už se připravuje solární elektrárna, což 
bude 20 tisíc střech se solárními panely. Odpadní 
teplo z čističky vod budeme používat pro vytápění 
pomocí tepelných čerpadel. A přesně podle plánu 
sázíme milion stromů.

A co naopak nechceš, aby se v Praze opakovalo? 
Opravdu nechci, aby se Praha vrátila do devade-

sátek, kdy tady se rozkrádalo ve velkém. Stejně tak 
nechci, aby na magistrátu panoval extrémní 
chaos jako za primátorování Bohuslava 
Svobody, kdy se dvakrát změnila koa-
lice a radní se střídali jako na orloji. 
Taková nestabilita nepřeje velkým 
dlouhodobým infrastrukturním 
projektům jako je metro nebo 
okruh. Nechci také, aby se vrátila 
doba zpackaných projektů typu 
Centrum Nová Palmovka nebo 
Operační středisko Malovanka, 
které napravujeme. Naopak chci, 
aby naše město už nikdy nepod-
lézalo nedemokratickým režimům 
jako je Čína nebo Rusko.

Zdražování neplánujeme, 
je to tak? 

Jedním slovem: neplá-
nujeme. Naprosto od-
mítám, že by se rušily 
slevy na dlouhodobé 
kupony v MHD pro 
seniory, děti, zdravot-
ně postižené nebo lidi 
v hmotné nouzi, jak 
o tom mluví ODS. 
Obzvlášť v době, kdy 
se lidem všechno 
zdražuje. My jde-
me úplně opačnou 
cestou. Ohrožené 
občany je třeba 
v krizi podpořit, 
ne jim ještě při-
tížit. Magistrátu 
jsme naopak 
naordinovali 
úspory, snížili 

počet úředníků o 7 % a hospodaříme s vyrovna-
ným rozpočtem.

Jak vidíš náš úspěch ve volbách? 
V roce 2018 nám dalo hlas 17 pro-

cent voličů. Podle našich průzkumů 
letos volbu Pirátů v Praze zvažuje 
každý čtvrtý občan. Na kandi-
dátce máme lidi se zkušenostmi 
z magistrátu i z městských částí. 
Na druhém místě je úspěšná 
místostarostka z  Prahy  10 
Jana Komrsková a hned za ní 

pak i radní pro bydlení Adam 
Zábranský. Jsme na vlně změny 

a budu moc rád, když v té změně 
budeme moci pokračovat. 

Držme si palce a pojďme 
dělat věci správně!

–MŠ–

Zdeněk Hřib je čtvrtým rokem primátorem hlavního města Prahy. Za současným vedením Prahy je velký kus práce – staví se metro D, město zažívá tramvajový 
boom, rekordním tempem rostou nová P+R parkoviště a přemostění Vltavy, a hlavně pracujeme na zvýšení dostupnosti bydlení.

Nechceme dopustit návrat do devadesátek. 
Za nás se Praha konečně rozvíjí, 
říká primátor Zdeněk Hřib

                         Zdeněk Hřib, primátor hl. m. Prahy

Stavíme a opravujeme 
mosty a silnice

Vracíme život 
zanedbaným stavbám 
a připravujeme nové

Otevíráme rekordní 
počet P+R parkovišť

Staví se za nás 
rekordní počet bytů

Rekordně rozšiřujeme 
tramvajové tratě

Zvládli jsme pandemii 
a uprchlickou krizi

Pokryli jsme metro 
signálem

Sázíme stromy  
a máme klima plán

Začínáme stavět 
metro D

Zeštíhlili jsme 
magistrát o 7 % 
úředníků

Průmyslový palác, Nová Palmovka, ope-
rační středisko Malovanka, Vltavská 
filharmonie a tak dále.

Za 3 roky jsme postavili přes 1000 míst, 
což je víc než dvojnásobek toho, co se 
postavilo v minulých 10 letech. 

Skoro 10 000 ročně, nejvíc od revoluce. 
A k tomu rekordním tempem opravuje-
me městské byty.

Trať do Holyně hotová, trať do Libuše 
zahájena, přestupní uzel Depo Hostivař 
ve výstavbě.

Řídíme město na základě skutečných 
dat, příklady najdete na pragozor.cz.

Za tohle volební období jsme vysadili 
500 000 nových stromů. 
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Trojská lávka postavena, stavba Štva-
nické zahájena, oprava Barranďáku za-
hájena, stavbu Dvoreckého mostu zahá-
jíme letos a opravu Libeňáku zahájíme 
také letos. Rekordně jsme investovali 
do oprav silnic.

deset nej úspěchů současné koalice
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Jak bude vypadat Praha v budoucnu? Metropolitní 
plán můžete připomínkovat na Portálu Pražana!

Praha má návrh 
Vltavské filharmonie

Václavák začíná konečně 
vypadat k světu!

A k čemu je takový plán dobrý? Chrání to, co je v našem městě 
cenné a co si přejeme zachovat. Třeba parky na sídlištích, výhledy 

na pražská panoramata nebo 
jedinečný charakter městských 
čtvrtí. Prostě aby se nestalo, že 
Libeň už nebude vypadat jako 
Libeň. Nebo že vám před do-
mem vykácejí stromy a posta-
ví před oknem mrakodrap. To 
nový plán nedovolí. Metropo-
litní plán ale zároveň usnadňuje 
žádoucí rozvoj města. Aby při-
bývalo ve městě zelených ploch. 

A také aby se stavělo víc bytů třeba díky odemčení takzvaných 
brownfieldů. To jsou dosud nevyužité zasíťované pozemky přímo 
ve městě. Nechceme totiž, aby se město rozrůstalo dál do přírody, 
ale bylo smysluplně ohraničené.

S tím souvisí i snaha budovat město krátkých vzdáleností neboli 
15minutové město. I k tomu nám nový plán pomůže, protože pod-
poruje rozvoj občanské vybavenosti a služeb přímo v jednotlivých 
čtvrtích. Aby se tam místním dobře žilo a nemuseli křižovat celé 
město, když například chtějí zajít s dětmi na dětské hřiště nebo si 
zasportovat.

Metropolitní plán má sloužit všem. Proto také fandíme co nej-
většímu zapojení všech občanů do jeho připomínkování. Do toho 
se můžete vrhnout jednoduše online přes Portál Pražana. 

Praha bude mít konečně architektonické dílo světového 
významu a tolik potřebný prostor pro koncerty, ale i další 
kulturní a společenské akce. Návrh od dánského studia 
BIG – Bjarke Ingels Grop přichází s něčím, co v Praze ještě 
nemáme. To místo bude žít od řeky až po střechu – terasy 
filharmonie budou veřejně přístupné přímo z přilehlého 
náměstí, a tak si budovu bude moct užít opravdu každý, 
i ten, kdo není fanouškem vážné hudby. Nová filharmonie 
přiláká do města jiný typ zahraničních turistů, než na které 
dnes narazíme v pražských hospodách. A konečně samotné 
okolí metra Vltavská je nyní neutěšeným místem, které 
k návštěvě příliš neláká, a to se také změní.

Dřív se o rekonstrukci Václaváku jen mluvilo, ale nikdo 
s tím nic nedělal. My to teď měníme a postupně budeme 
pokračovat se zvelebováním celého prostoru až k Muzeu. 
Přehřátá města musejí reagovat na klimatické změny, pro-
to sázíme na náměstí dvě úplně nová lipová stromořadí 
a zprovoznili jsme i fontánu, která už dělá radost nejenom 
dětem. Opravená spodní část náměstí dostává konečně 
takovou podobu, jakou si zaslouží. Václavák bude opět 
výkladní skříní našeho města.

Máme odvahu 
opravit Barranďák

Naši předchůdci most nechali desetiletí chátrat. Výsledkem 
jsou naskrz prorezlá ocelová lana mostu. My ale nejsme 
populisti. Nechceme, aby se opakovala tragédie jako ta 
v italském Janově, nebo jakou byl pád Trojské lávky. Máme 
odvahu dělat věci správně. 
Bez omezení to sice nepůjde, ale věříme, že Pražané opra-
vený a bezpečný most ocení.

Více informací najdete na webu 
metropolitniplan.praha.eu

Metropolitní plán čeká na vaše připomínky! Je to fakt velká věc, jedná se o nejvýznamnější dokument pro rozvoj 
našeho města v následujících desetiletích.


